

Բ Ո Վ Ա Ն Դ Ա Կ Ո Ւ Թ Յ Ո Ւ Ն

Է. Ա. Դանելյան, Դ. Ա. Իվանով. Միայնակ նախապատվությունները սխեմաների հերթի կրկարությունը	99
Վ. Ի. Դավթիլով, Վ. Ս. Ջաֆարյան. Սահմանափակ տեսքի մերձորձ ֆունկցիաների ենթադասի բացառիկ բազմությունների մասին	113
Յ. Ա. Շամոյան. Ներդրման թեորեմներ, կապված H^p տարածություններում ինտերպոլացիոն խնդրի հետ	124
Ա. Ա. Դոլդերևի, Վ. Դ. Մոխոնկո. Հնդհանրացված նեանլինյան բնութագրիչների մասին	132
Ս. Դ. Հովսեփյան. Անընդհատ և բաց արտապատկերման դեպքում լոկալ բիկոմպակտ տարածության սլատկերի մասին	155
Հ. Ա. Մարտիրոսյան. Խառը եզրային խնդիրներ երկրորդ կարգի էլիպտիկ դիֆերենցիալ հավասարման համար	158

С О Д Е Р Ж А Н И Е

Э. А. Даниелян, Г. А. Иванов. Длина очереди однолинейных систем обслуживания с приоритетом	99
В. И. Гаврилов, В. С. Захарян. Об исключительных множествах подклассов мероморфных функций ограниченного вида	113
Ф. А. Шамойн. Теоремы вложения, связанные с задачей кратного интерполирования в пространствах H^p	124
А. А. Гольдберг, В. Д. Мохоныко. Об обобщенных неванлинновских характеристиках	132
С. Г. Овсепян. Об образе бикомпактного пространства при непрерывном и открытом отображении	155
Г. А. Мартиросян. Смешанные краевые задачи для эллиптических дифференциальных уравнений второго порядка на плоскости	158

C O N T E N T S

E. A. Daniellian, G. A. Ivanov. The quene length of the single server queueing systems with priority	99
V. I. Gavrilov, V. S. Zacharian. On exclusive sets of subclasses of meromorphic functions of bounded type	113
F. A. Shamotan. Imbedding theorems connected with problem of multiple interpolation in space H^p	124
A. A. Goldberg, V. D. Mohonko. On generalized Nevanlinna's characterisation	132
S. G. Hovsepiyan. On the image of locally bicomcompact space under continuous and open mapping	155
H. A. Martirosian. Mixed boundary value problem for second order elliptic differential equation on the plane	158